



# HF 60 VEHICLE IONIC AIR PURIFIER

*Cleans the air in automobiles, trucks and RVs!*



Among the most polluted environments on earth is the air above our streets and highways. Longer commuting travel times results in increased stress while driving. Heaven Fresh has created a solution to help overcome this problem with the HF 60 Ionic Vehicle Air Purifier. This portable, compact and effective device will help to overcome fatigue by keeping the driver relaxed and alert with fresh purified air.



## How the HF 60 purifies the Air

- 1) The electronically created breeze draws pollutants into the unit.
- 2) Pollutants become attached to the electrostatically-charged plate.
- 3) The device circulates purified and ionized air through the air outlets.
- 4) Negatively charged ionizer pins circulate thousands of Negative Ions throughout the vehicle.

## SPECIFICATIONS

Model	HF 60
Rated voltage	12 V DC
Power consumption	2 W
Ion output	Max. 100,000/cm <sup>3</sup>
Active oxygen output	Approx. 0.01 – 0.04 ppm
Applicable Area	Small or large vehicle
Dimensions	5.6" (L) x 4.5" (W) x 1.5" (H)
Weight	0.4 lb ( 180 g )



Generates thousands of negative ions



Promote stress free driving & helps you stay alert



Neutralize unpleasant odours & smoke



Silent operation



Plugs into your 12V DC cigarette lighter socket

TEL QUE VU À LA  
**TÉLÉ**

  
**Heaven Fresh**

*Des systèmes innovateurs pour une vie en santé*

## PURIFICATEUR D'AIR IONIQUE POUR VÉHICULES **HF 60**

*Nettoie l'air dans les voitures,  
les camions et les véhicules de plaisance!*



De tous les environnements, les rues et les routes ont l'air le plus pollué sur terre. L'allongement du temps de déplacement engendre plus de stress au volant. Avec l'ioniseur purificateur d'air HF 60, Heaven Fresh a trouvé la solution. Cet appareil portable, compact et efficace vous aidera, en procurant de l'air frais et purifié, à vaincre la fatigue et à rester détendu et alerte au volant.

### Comment le HF 60 purifie-t-il l'air:

- 1) La brise créée électriquement attire les polluants dans le purificateur.
- 2) Les polluants s'accrochent aux plaquettes électrostatiques
- 3) Le dispositif fait circuler l'air purifié et ionisé par les bouches d'air.
- 4) Les aiguilles chargées négativement circulent des milliers d'ions négatifs qui nettoient l'air du véhicule.



## SPÉCIFICATIONS

Modèle	HF 60
Tension nominale	12 Vcc
Alimentation électrique	2 W
Production d'ions	Max. 100 000/cm <sup>3</sup>
Emission D'oxygène Actif	Approx. 0,01 – 0,04 ppm
Espace couvert	Petit ou grand véhicule
Dimensions	14,2 (L) x 11,4 (P) x 3,8 (T) cm
Poids	180 g ( 0,4 lb )



Produit des milliers d'ions négatifs



Favorise une conduite sans stress et contribue à vous maintenir alerte



Neutralise les odeurs déplaisantes et la fumée



Fonctionnement silencieux



Se branche dans la prise de votre allume-cigares de 12 V, CC